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ZÁPISNICA 
zo 17. zasadnutia Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 06. 08. 2012 
 
 

PROGRAM ROKOVANIA 
 

1.   Otvorenie 
2. Materiály do Zastupiteľstva 

a) Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012 
b) Poskytnutie dotácie nad 3 300.-€ v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 
neskorších zmien a doplnkov 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN 
č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

d) Návrh VZN KSK o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia 
a platenia v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

3. Ekumenická spolupráca 
4. Doplňujúce materiály  

 
 
K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Na požiadanie predsedu komisie pán Karola Horníka, ktorý je odcestovaný v zahraničí, 
rokovanie komisie viedla poslankyňa, členka komisie, pani MVDr. Anna  Jenčová. 
Podpredseda komisie p. PhDr. Pavol Mutafov je odcestovaný na OH v Londýne.  Pani 
Jenčová oboznámila prítomných o stiahnutí bodu 2 d) „Návrh VZN KSK o výške úhrady  za 
sociálnu službu ...“ z rokovania Zastupiteľstva a tým aj z rokovania komisie. Tento bod bol 
nahradený novým bodom: Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR 
...  a ďalším novým bodom 2e) : zmena uzn. č.51/2010.... Prítomní členovia komisie chválili 
zmenu programu rokovania.   
Komisia nebola uznášania schopná.   
 
 
K bodu č. 2 Materiály do Zastupiteľstva KSK 

a) Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012 



 
Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Ing. Mária Karafová, vedúca OF. MVDr. Jenčová pochválila šetrenie 
Ú KSK.  
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie 
Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012  .  
 
 

b) Poskytnutie dotácie nad 3300 .- € v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

 
Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Ing. Mária Karafová, ktorá vysvetlila dôvod predloženia žiadosti 
o dotáciu na rokovanie Zastupiteľstva. V septembri 2012 sa budú konať v Košiciach 
Majstrovstvá sveta juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní. Toto podujatie prinesie 
príležitosť zviditeľniť KSK. Poslanec KSK, pán PhDr. Ján Volný, PhD. predložil na rokovaní 
Komisie kultúry návrh na poskytnutie dotácie pre folklórny súbor Čačina zo Sp. Novej Vsi, 
ktorý sa zúčastní v septembri 2012 na festivale KULTUR FEST ŠANGHAJ 2012 v Číne. 
Kultúrna komisia odporúčala prispieť súboru Čačina 7 000.- €.   
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť dotáciu pre: 

- Mestský klub vzpierania a silových športov, Košice  vo výške 7 000.-€, na 
zabezpečenie Majstrovstiev sveta  juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní 

- Folklórnemu súboru Čačina, vo výške 7 000.-€,  na účasť na festivale KULTUR FEST 
ŠANGHAJ 2012   

  
 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN 
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

 
Vyjadrenie: 
O materiáli informovala  pani Ing. Karafová. 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie 
Informáciu o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  
 
 

d) Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti 
nakladania s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, 
záväzkami, pohľadávkami a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej 
kontroly v samosprávnych krajoch v KSK  
 

Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Ing. Karafová.  
Najvyšší kontrolný úrad SR vykonal kontrolu, nezistil závažné nedostatky hospodárenia, len 
procesného charakteru.   
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie 
Informáciu o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania 
s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami 
a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych krajoch v KSK.  
 



 
e) Zmena uznesenia  č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený 

Rokovací poriadok Zastupiteľstva KSK 
 
Vyjadrenie: 
Zmenu uznesenia navrhla Zastupiteľstvu pani MVDr. Jenčová. 
Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť zmenu uznesenia 
č. 51/2010 zo dńa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací poriadok Zastupiteľstva 
KSK podľa predloženého návrhu. 
 
 
K bodu č. 3  Ekumenická spolupráca 
 
Vyjadrenie: 
Prof. Konečný, člen komisie, informoval prítomných o významnom ekumenickom čine – 
o vydaní knihy: M. Luther „Magnificat“. Ďalšou ekumenickou aktivitou je vydanie knihy 
o ekumenickej spolupráci v Košiciach, ktorú pripravuje Ekumenické spoločenstvo na území 
mesta Košice. 
 
 
K bodu č. 4   Doplňujúce materiály 
Vyjadrenie: 
Tajomníčka komisie informovala o odpovedi Odboru kultúry a cestovného ruchu Ú KSK na 
vznesené požiadavky Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky zo dńa 4.6.2012. 
Vyčleňovanie finančných prostriedkov na  podporu rodinnej problematiky nevidí  odbor 
kultúry ako opodstatnené. 
 
Najbližšie rokovanie komisie sa uskutoční dňa  24.09.2012 . Pani MVDr. Jenčová  navrhla 
miesto rokovania Nad Jazerom, kde by sa uskutočnilo spoločné rokovanie so sociálnou 
komisiou. O svojom návrhu bude ešte rokovať s pánom Horníkom a na rokovaní sociálnej 
komisie.  
 
Po vyčerpaní programu pani MVDr. Jenčová poďakovala všetkým za účasť a ukončila 
rokovanie komisie. 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Mgr. Ľubica Dojčárová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Karol Horník 

predseda komisie 
 
 
 


